



Styrelsemöte 2024-09-11

Närvarande ledamöter: Göran Abel, Björn Larsson, Johanna Bygdell, Per Molin. Inbjuden var även Anna Memmi för punkt 6.

Tid och plats: 18:30-20:15 i HOK-stugan

1. Mötet öppnas

Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat.

Val av sekreterare i ordinarie sekreterares frånvaro, Per Molin valdes.

2. Godkännande av dagordning

Ärendelistan godkändes.

3. Protokolljusterare

Björn Larsson valdes till justerare för mötet.

4. Föregående mötesprotokoll

Protokollet från styrelsemötet 2024-08-14 gicks igenom. Ingen särskild notering därifrån.

5. Ekonomisk rapport

Pågående faktureringsarbete för USM och Härnö Trail.

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden

Summering av USM

Anna redovisade kring USM. Konstaterades att arrangemanget som helhet kan sammanfattas i ordet **succé**. Alla arrangemangsområden – kartor, banor, arena, start, sekretariat, förläggning, logistik, utspisning, aktiviteter, marka, tävlingsledning, träningspaket – har fungerat utomordentligt väl och helheten likaså. Svårigheter och händelser har kunnat hanteras bra. Ovanligt positiv respons från deltagare och ledare. Återstår en del uppföljning med förbundet.

Ekonomiskt utfall ser preliminärt ut att kunna hamna runt ett netto i storleksordningen 150 000 kr. Dock återstår flera både kostnader och intäkter att slutligt bokföras. Viss osäkerhet kring avgifter till förbundet.

Styrelsen konstaterar även att klubbens förberedelser och arbetet under tävlingsdagarna har präglats av glädje och samhörighet. Klubben har stärkts av arrangemanget.

Lägeskoll: Hitta Ut, Ungdoms- och vuxenträning, Veckans bana, Härnö Trail

Hitta Ut fungerar bra, det rullar på. Säsongen slut snart. Ungdomsträningar samkörs med BIK skidor under hösten. Förberedelser för Härnö Trail flyter på.

Tävlingsresor

Klubben har lag anmält till 25-manna och många som åker på Dala-dubbeln.

7. Inkomna ärenden för behandling

Inlämnat förslag från Noah Dahlin om arrangemang av 3-dagarstävling 2023

Styrelsen ser inte att klubben kan möta Noahs förslag fullt ut. Vi ska arrangera Sprint-DM och Natt-DM under 2025, det räcker som tävlingsarrangemang. Styrelsen vill dock verka för flera tävlingsresor och ett större antal veckans bana under kommande året. Göran hr pratat med Noah och skrivit ett svar från styrelsen.

Erbjudande från RF-SISU om möte för att visa vad de kan bidra med.

Vi skjuter träff med RF-SISU till tidigast efter årsskiftet.

Klubbmöte

Under hösten (oktober-november) vill vi ordna en klubbdag med fokus på summering och framåtblick. Göran sonderar med nyckelpersoner (ungdomsledare mfl) för att hitta förslag till möjliga datum. Pratades även om behovet att bestämma datum för traditionenlig årsavslutning på simhallen.

9. Övriga frågor

Inga övriga frågor behandlades.

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte

Klubbmöte under hösten.

11. Nästa möte

Nästa möte, datum, enligt förslag onsdag 9 oktober, 18.00-20.00 i HOK-stugan. Kommande möten: 20/11, 11/12

12. Mötet avslutas

Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.

Per Molin
mötessekreterare

Göran Abel
ordförande

Björn Larsson
justerare